
coNsrlrul JUDETEAN BUZAU

PROCES - VERBAL
incheiat in gedinla ordinard a consiriutui JudeJean Buz\u

din data de 25 martie 2OtO

Lucrdri le gedinlei sunt conduse de domnul Mocanu Victor -
Pregedintele Consi l iului Judelean Buzdu.

La lucrdri le gedinlei part icipS: vicepregedinl i i  Consi l iului
Judetean Drdgoi Emil ian gi Manolescu Ceci l ia gf consl l ier i i  judeleni
Baciu Gabriel Paul, Barna Mariana, Bodea Gheorghe, gurdutea
Adrian, Bita Adrian, cir lan Gheorghe, David gtefan,- Ene Dumitru,
Enescu Liviu Adrian, Faifer Ioan, Ghinioiu constantin, I l ieg
Alina, Istrate $tefan, Ivagcu DEnu!, Mateegescu Ioan catonl
Munteanu Sorin, Mocanu Liviu Mihai l ,  Vioiu Crist inel -  Nicolae,
Munteanu Mariana - Anuld, olariu Vasi le, pit ig Cornel, popescu D.
Ion,PodeanuAurel ian,RinciogDan,RogioruC|audia
Sc6ntei Faustin -Doru,Tudor Mariana - Carmen, Voicu Constantin .

Au absentat: Neagu petre -*Emanoir,  Dobric5 Dumitru.

La lucr5ri le gedintei mai part icipd doamna Dumitra Drdghici -
Secretarul Judetului,  doamna Oprea Mirela, director executiv al
Direct iei jur idice gi administral ie publ icb localS a Consi l iului
Judetean, doamna Rdican Doini la gef serviciu juridic
reglementdri ,  contracte din cadrul Direcl iei  jur idice gi admini i tral ie
publ icd localS a consi l iului  Judelean, d-omnul Liviu ciolan -
director al Direcl iei  economice a Consi l iului Judelean gi domnul
Lungu Constantin - director executiv al Direcl iei  pentru
administrarea patr imoniului gi investi l i i .

Din partea Inst i tut iei  Prefectului judelului Buzbu part icipd la
lucrdri le gedinlei domnul prefect Beganu paul.

*

De asemenea, la lucrdri le gedinlei mai part icipd reprezentanl i
ai presei, radiouri lor gi posturi lor locale de televiziune,
reprezentanti  ai unor part ide, precum gi ai unor organizal i i
neguvernamentale.



*

Domnii consi l ier i  au fost convocati  la gedinta ordinard prin
convocare scris5 cu numbrul de inregistrare 2631 din 22.03.2010.

in deschiderea lucrdri lor gedinlei ordinare a Consi l iului
Judetean Buzdu, domnul Pregedinte al Consi l iului Judetean
Mocanu Victor, a spus:

- BunE dimineata gi bine at i  venit la gedinta ordinarb de
ast5zi.

in temeiul art .  94, al in. (1),  din Legea nr.  2L5/2OOL a
administrat iei publ ice locale, republicatd, cu modif icdri le gi
completSri le ulterioare, prin Dispozit ia Pregedintelui nr. 169 din 19
mart ie 20t0, Consi l iul  Judetean Buzdu a fost convocat astdzi ,  25
mart ie d.c.,  in gedint5 ordinarS.

La gedint5 sunt prezenti  30 consi l ier i .
Lipsesc 2 consi l ier i  judeteni f i ind plecati  din local i tate.
$edinta este legal constituitS gi igi poate desfSgura lucrdrile.

*

in conformitate cu prevederi le art.  57 al in.(5) din
Regulamentul de organizare gi  funct ionare a Consi l iului  Judetean
Buzdu gi ale art.  42 din Legea nr. 2I5/200L a administrat iei
publ ice locale, republicatS, cu modif icbri le gi completdri le
ulterioare, procesele-verbale ale gedintelor Consi l iului Judetean
Buz5u din datele de 28 ianuarie, L2 gi 24 februarie d.c.,  au fost
af igate pe site-ul Consi l iului Judetean Buzbu, domnii  consi l ier i
av6nd astfel posibilitatea sd verifice corectitudinea interventii lor
din cadrul gedintelor. Acestea nu au fost aprobate in gedinta din
24 februarie d.c.,  urmare observati i lor formulate de doamna
consi l ier Tudor Mariana pe care le-am verif icat gi pus de acord.
Dacd nu sunt alte observati i ,  supun aprobdri i  pr in vot, procesele-
verbale ale gedintelor ordinare din 28 ianuarie gi 24 februarie
2010 gi al gedintei extraordinare din t2 februarie a.c.

Supuse la vot, procesele-verbale ale gedintelor ordinare din
28 ianuarie gi 24 februarie 2010 gi al gedintei extraordinare din L2
februarie a.c. au fost aprobate cu 31 de voturi  , ,pentru" de cei 30
de consi l ier i  judeteni prezenti  la gedintb 9i Pregedintele Consi l iului
Judetean (31 de voturi  , ,pentru").



Pentru gedinta de astbzi vb propun urmStoarea ordine de zi:

Domnul David $tefan: - Domnule Pregedinte, vb rog ca in
desfSgurarea punctelor de pe ordinea de zi sb introduceti  mai
Tnt6i.

Domnul Victor Mocanu: - Avem o ordine de zi pe care trebuie
s-o citiff i, dupE care dacb aveti observatii puteti sd le faceti.

I. PROIECTE DE HOTANANT PRIVIND:

1. Recti f icarea definit ivb a bugetului propriu al judetului
Buzdu pe anul 2009;

2. Recti f icarea definit ivb a bugetelor de venituri  gi cheltuiel i
ale inst i tut i i lor publ ice f inantate integral sau part ial  de la bugetul
propriu al  judetului  Buz5u pe anul 2009;

3. Aprobarea dizolv5ri i  S.C. , ,AGROFIT PRO SERVICII" SRL
prin hotdr6rea Adundri i  Generale a Asociatului Unic;

4. inf i inlarea Camerei Agricole Judelene Buzdu prin
reorganizarea Oficiului Judetean de Consultantd AgricolS Buzbu;

5. Aprobarea Programului de achizi t i i  publ ice al  Consi l iului
Judetean Buzdu in anul 2010.

6. Aprobarea Programului anual al  f inantdri lor
nerambursabi le de la bugetul propriu al  judetului  Buzdu in anul
20 10.

7. Aprobarea contractdri i  unei f inantbri  rambursabile interne
de LO,4 mil ioane Euro sau echivalent in lei  in scopul asigurdri l
unor investi t i i  de interes judetean.

8. Stabi l i rea unor masuri privind bunul imobil  proprietate
publ icd a judetului  Buzbu,,Sistem de al imentare cu apd Sdpoca -
Mdrdcineni".



9. Aprobarea Protocolului de colaborare intre Consi l iul
Judetean Buz5u, Universitatea ,,BIOTERR.,A" gucuregti 9i Fundalia
,, Eu roAcademia ".

10. Stabi l i rea unor mdsuri organizatorice privind activi tatea
Comisiei de evaluare a persoanelor cu handicap pentru adult i  a
judetului  Buzdu;

11. Aprobarea unor modif icbri  in componenta nominalS a
Comisiei tehnice de amenajare a teri toriului gi urbanism a
judetului  Buzbu;

L2. Constatarea incetdrii de drept inainte de expirarea
duratei  normale a mandatului  de consi l ier judetean al domnului
Baciu Gabriel  -  Paul.

13. Constatarea incetdri i  de drept inainte de expirarea
duratei  normale a mandatului  de consi l ier judetean al domnului
Dobricd Dumitru.

L4. Constatarea incet5rii de drept inainte de expirarea
duratei  normale a mandatului  de consi l ier judetean al domnului
Neagu Petre - Emanoi l .

15. Constatarea incetdri i  de drept inainte de expirarea
duratei  normale a mandatului  de consi l ier judetean al domnului
Pit ig Cornel.

16. Val idarea mandatelor unor consi l ier i  judeteni.

17. Completarea componentei unor comisi i  de special i tate ale
Consi l iului  Judetean Buz5u.

rI. RAPOARTE DE ACTIVITATE PE ANUL 2OO9:

1. Direcl ia pentru Evidenla persoanelor Buz5u;

2. Direct ia GeneralS de Asistentd SocialS gi Protectia Copilului
Buzdu;

3. Centrul judetean de resurse gi asistentb educationalS
Buzd u ;

4. Centrul de integrare prin terapie ocupalionalS Rm. Sbrat;



5. $coala populard de arte gi meserl l  BuzEu;

6. Centrul judetean pentru conservarea 9i promovarea
cultur i i  t radit ionale Buzdu ;

7. Muzeul judetean ,, I .  Odobescu" Buzdu;

8. Bibl ioteca judeteand ,,V. Voiculescu" Buzdu;

9. Teatrul , ,George Ciprian" Buz5u.

rII. RAPOARTE DE ACTIVITATE PE ANUL 2OO9 ALE
COMISIILOR DE SPECIALITATE ALE CONSILIULUI
JUDETEAN BUZAU:

1. Comisia pentru administrat ie publ icd localS, jur idicS, d€
discipl inS, apdrarea ordini i  publ ice, respectarea drepturi lor gi
I i bertdti lor cet5tenegti.

2. Comisia de studi i ,  prognoze economico - sociale, buget -
f inante gi  administrarea domeniului  publ ic gi  pr ivat al  judetului .

3. Comisia pentru servici i  publ ice, comert gi agriculturS.

4. Comisia de orga nizare gi dezvoltare urbanistic1, realizarea
lucrdri lor publ ice, protectia mediului inconjur5tor, conservarea
monumentelor istorice gi arhitectu r5.

5. Comisia pentru activi tSl i  gt i inf i f ice, invbgdm6nt, sbndtate,
culturS, culte, protectie socialS, sport ive gi de turism.

rv. TNFoRMART, NOTE, rNTERPrlAnr

1. NOTA privind mdsuri le luate de executiv pentru
inlSturarea efectelor produse de calamit5t i le din 11 gi 12 februarie
20t0 in comuna Berca.

2. INFORMAREA Pregedintelui Consi l iului Judetean Buzbu
privind actiunea Tn contencios administrat iv promovatd in
contradictoriu cu Consi l iul  Judetean BuzEu privind Hotd16ri le nr. 9
gi t0/2010 gi solicitarea de rediscutare a modului de repa rtizare a



sumelor. Prezentarea opiniei de nelegal i tate cu privire la cele 2
hotdr6ri ,  formulat5 de Secretarul judetului Buzbu.

Vd informez cE proiectu I de hot5 16 re de la pu nctu | 9 l-a m
retras, in calitate de initiator.

Supun aprobdri i  ordinea de zi astfel enuntatd. Cine este
pentru?

Domnul David $tefan: - Domnule pregedinte, in derularea
lucrdri lor gedintei Consi l iului Judetean, vd sol ici tdm ca punctele
L2, 13, 14, 15, 16 gi L7 sd f ie pr imele puse in discul ia Consi l iului
Judetean.

Doamna Barna Mariana: - tnleleg cd s-a retras proiectul cu
Bioterra. A9 vrea sd gtiu de ce?

Domnul Mocanu Victor: -  Uni i  colegi m-au informat cE
aceastd universitate nu este acreditatS.

Doamna Barna Mariana: - Uital l  aici  scrie , ,acreditatb prin
Legea 260/2002 publicatd in Monitorul Oficial dtn L7.07.2002".

Domnul Mocanu Victor: -  Dacb dorit i  s-o repunem in discutie,
eu nu am nimic impotr iv5.

Domnul Ghinioiu Constant in. Nu este acreditare de la
Ministerul Educatiei,  este de la Registrul Comertului.

Domnul Mocanu Victor:  -  Vis-a-vis de propunerea domnului
David eu am de fdcut urmbtoarele observati i :  pr imele puncte de
pe ordinea de zi avem materiale care se referb la activitatea
anului  2009. Dacd puneam la pr imul punct mbsuri  organizator ice
gi in consi l iu vin consi l ier i  noi,  asta ar f i  Tnsemnat sb voteze o
chestiune de care nu au auzit .  Din acest motiv am introdus la
mij locul ordini i  de zi  aceste mdsuri .

Doamna Tudor Mariana: -  Supunem la vot domnule
Pregedinte.

Domnul Mocanu Victor: -  Supun la vot ordinea de zi aga cum
a fost ea prezentatS?

Supusb la vot, ordinea de zi in forma init ialS a intrunit  5
voturi  , ,pentru" gi 26 de voturi  impotr ivd.

Domnul Mocanu Victor: -  Cine este de acord cu propunerea
domnului consi l ier David $tefan?



Supus5 la vot, propunerea domnului consi l ier judelean David
$tefan a intrunit 26 de voturi ,,pentru" 9i 5 voturi impotrivS.

Domnul Mocanu Victor: -  Toate documentele le aveti  la
mape, proiectele de hotbr6re au fost analizate gi discutate in
gedintele comisi i lor de special i tate din zi lele de 19 gi 24 mart ie
a.c.

Trecem sb dezbatem punctul t2 devenit punctul 11 prin
retragerea proiectului de hotdrdre de la punctul 9.

Vreau sb vE spun , inainte de a trece la acest punct, in
cal i tate de Pregedinte al Consi l iului Judetean am fdcut o adresd
cdtre Pregedintele Part idului Social Democrat in care am ar5tat tot
f i f  mul de 5 luni de zi le al acestei chestiuni.  Acest lucru s-a
intdmplat acum doud sdptSm6ni, am avut gi o discul ie telefonicd
cu domnul Pregedinte Ponta care mi-a spus c5 o sd reorganizeze,
o sd reformeze Comisia NalionalS de Arbitraj gi Integritate Moral5
gi altceva nu poate s5-mi spun5. Eu zic c5 in aceste condil i i
t rebuie sd procedbm ca atare gi sH lSsbm posibi l i tatea colegi lor
nogtri sd se adreseze justitiei. E corect aga.

1. Supun la vot proiectul de hotdr6re privind incetarea de
drept Tnainte de expirarea duratei normale a mandatului de
consi l ier judetean al domnului Baciu Gabriel  -  Paul.

*

tn acest moment domnii  consi l ier i  judeleni Baciu Gabriel
Paul gi  Pit ig Cornel au pbrdsit  sala de gedintS, in salS rdm6n6nd 28
de consi l ier i  judeteni gi  Pregedintele Consi l iului  Judetean Buzdu.

*

Supus la vot, proiectul de hot5r6re a fost aprobat cu 27 de
voturi  , ,pentru" gi 2 abtineri  (Mocanu Victor gi Munteanu Anuta).

2. Supun la vot proiectul de hot5r6re privind incetarea de
drept inainte de expirarea duratei normale a mandatului de
consi l ier judelean al domnului Dobricd Dumitru.

Supus la vot, proiectul de hotbr6re a fost aprobat cu 27 de
voturi  , ,pentru" gi 2 abtineri  (Mocanu Victor gi Rogioru Claudia).



3. Supun la vot proiectul de hotdr6re privind incetarea de
drept inainte de expirarea duratei normale a mandatului de
consi l ier judetean al domnului Neagu Petre - Emanoi l .

Supus la vot, proiectul de hotdr6re a fost aprobat cu 27 de
voturi  , ,pentru" 9i 2 abtineri  (Mocanu Victor gi Rogioru Claudia).

4. Supun la vot proiectul de hotdr6re privind incetarea de
drept inainte de expirarea duratei normale a mandatului de
consi l ier judetean al domnului Pit ig Cornel.

Supus la vot, proiectul de hot5r6re a fost aprobat cu 27 de
voturi  , ,pentru" 9i 2 abtineri  (Mocanu Victor gi Rogioru Claudia)

Domnul Mocanu Victor: -  AvSnd in vedere cd prin incetarea
mandatului  de consi l ier judetean al domnului Pit ig Cornel,  Comisia
de val idare rdm6ne fbrd un membru care era gi pregedintele
comisiei,  vE propun sd proceddm mai Tnt6i la completarea acestei
comisi i .

Rog grupul de consi l ier i  PSD din Consi l iul  judetean sE
propund un nou membru in Comisia de val idare, intrucdt locul Tn
comisie revenea acestui grup.

Domnul David $tefan: -  Grupul consi l ier i lor PSD propune pe
domnul Cir lan Gheorghe.

*

Supun la vot proiectul de hotd16re privind completarea
Comisiei  de val idare a Consi l iului  Judetean Buzdu cu domnul Cir lan
Gheorghe.

Supus la vot, proiectul de hotdr6re a fost aprobat cu 29 de
voturi  , ,pentru" de cei 28 de consi l ier i  judeteni prezenti  la gedintb
gi Pregedintele Consi l iului Judetean (29 de voturi  , ,pentru").

Domnul Mocanu Victor:-  LuEm o pauzS de 10 minute in care
i i  rog pe membri i  comisiei de val idare s5-gi aleagd noul pregedinte
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gi totodat5 sE anarizeze propunerire nominaf e fdcuteorganizatia judeleand a pso cu privire la validarea demandate din l ista de supleanli a acestui partid.

*

^ La reluarea lucrdri lor gedinlei,  domnul Mocanu Victor a spus:- I l  rog pe domnul consi i ier;Loegean podeanu Aurel ian, careinteleg cd a fo.s! afes pregedinteie cornisiei de vafidare, sd prezinteraportul comisiei privind val idarea unor mandate de consi l ier ijudeteni.

Domnul Podeanu Auref ian: -  Comisia de val idare a consi l iuluiJudetean Bu.zdu .aleasb prin Hotbrarea n r.7r/2008, cu modificdrilegi completSrile ufterioare, intrunitd in gedinld, u=i 2s martie 2oLo,a luat act de faptul cE mandatele a + consi l ier i  judeleni alegi tascrutinul din 01 iunie 2008 pe l ista PSD inceteazdA drept inaintede expirarea termenurui normar dupd cum urmeaz5:

l. Baciu Gabrier - l,"ur 
- pierderea caritdli i de membru alpartid_ulgi pe lista c5ruia a candidat; 

J .

2. Dobrici Dumitru. - pierderea calit5li i de membru alpart idului pe l ista cEruia a candidat;
3. Neagu petre - E-lloir - pierderea caritSlii de membruar part idurui pe r ista cSruia a candidat; 

- .r

4' Pitig Cornel - pierderea calitSlii de membru al partiduluipe f ista cEruia a candidat;

TotodatS, comisia de validare ia act de faptuf cd mandatulunuia dintre urmStori i  supreanli  pe r ista psD, respectiv aldomnufui Giurgea Gheo_rghe, n, 
- 

poate fi varidat intruc6torganizatia Buzdu a psD 
-prin 

adresele nr.259, i,r.zootzoog gi361/2010 comunicd faptuf ci acesta nu-mai este membru psD.
Pentru ocuparea locuri lor vacante de consi l ier i  judefeni, inbaza prevederilor legale, propunem sd ri" 

- 
rrpur" validdriimandatere do.a. lnei corleanu corneria gi af e domniror BarcuNicugor, cSrin Vareriu gi a-af ica George, urrn;toii i ,upi"anfi pe ristaPSD, respectiv, pozi l i i le 17, lg,20 g:t 21.

Propunerea a fost formulati cu respectarea prevederiforf egaf e in materie.. - Legea nr.2rs/zoor a administraliei pubricelocale, republicatS, cu hooificdrile ii 
-.orpletdrile 

ufterioare giLegea nr '67/2004 a alegeri i  autori tSl i lor administral iei  publ icelocafe - care precizea zd ie supleanfii-ior ocupa locurile devenite
9

de
noi



vacante in ordinea in care sunt inscrigi pe liste dac5 pdnS la data
val id5ri i  mandatului pentru ocuparea locului vacant part idele
pol i t ice, al iantele pol i t ice ori  al iantele electorale pe l istele cbrora
au candidat supleanti i  confirmd in scris, sub semn5tura
conduceri lor judetene ale part idelor pol i t ice respectiv cE acegtia
fac parte din part idul pol i t ic respectiv ori  din unul din part idele
pol i t ice care au consti tuit  al iantele pol i t ice sau al iantele electorale.

Organizatia Judetean5 Buzdu a PSD prin adresele nr.259 gi
266/2009 Si 36L/2010 inregistrate la Consiliul Judetean Buzbu la
nr.9104 gi 9288/2009 gi 39L/2OIO a confirmat cd doamna
Colleanu Cornel ia gi  domnii  Balcu Nicugor, CSlin Valer iu gi  Bal ica
George sunt membri i  PSD gi urmdtori i  supleanti  pe l ista PSD la
alegeri le locale de la 01.06.2008.

Comisia de val idare, examin6nd, in conformitate cu
prevederile art.B92 din Legea nr.2t5/2001 a administraliei publice
locale legal i tatea alegeri i  doamnei Colteanu Cornel ia 9i a domnilor
Balcu Nicugor, CSlin Valeriu gi Bal ica George, constatd cb au fost
respectate dispozit i i le legale gi propune Consi l iului Judetean Buzbu
validarea mandatelor acestora.

5. Supun votului dumneavoastrb proiectul de hot516re
privind val idarea mandatelor de consi l ier i  judeteni pentru doamna
Colteanu Cornel ia 9i  domnii  Balcu Nicugor, CSlin Valer iu gi  Bal ica
George.

Supus la vot, proiectul de hot5r6re a fost aprobat cu 29 de
voturi  , ,pentru" de cei 28 de consi l ier i  judeteni prezenti  la gedintd
gi Pregedintele Consi l iului Judetean (29 de voturi  , ,  pentru").

Domnul Mocanu Victor: -  Rog consi l ier i i  judeteni nou val idati
sd depund jurdm6ntul prevbzut de lege. Doamna Secretar al
judetului vd rog sd cit i t i  textul jur5m6ntului urm6nd ca domnii
consi l ier i  judeteni sd depund jurdmdntul conform legi i .

Doamna Dumitra Drdghici :
,, JLtr sd respect Constitutia gi legile tdrii gi sd fac, cu bund -

credintd, tot ceea ce std in puterile gi priceperea mea pentru
binele locuitorilor judetului Buzdu.

Aga sd-mi ajute Dumnezeu."
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(UrmeazS depunerea gi semnarea jurEm6ntului de cdtre
doamna Coltenu Cornel ia 9i domnii  Balcu Nicugor, CSlin Valeriu gi
Bal ica George).

Domnul Mocanu Victor: -  Fel ici t  pe domnii  consi l ier i  judeteni
nou val idati  gi le urez succes. 

*

Domnul Mocanu Victor: -  tncepem dezbaterea gi adoptarea
celorlalte proiecte de hotdr6re inscrise pe ordinea de zi.

6. Sunt interventii la proiectul de hotbr6re privind rectificarea
definit ivd a bugetului propriu al judetului BuzEu pe anul 2009?

Domnul Ghinioiu Constant in. Domnule Pregedinte, noi in
mod sigur vom aproba acest proiect de hoti16re, dar vreau s5 fac
doar dou5 observati i  care gt iu eu in perioada urmdtoare 2010 sau
c6t ne vom exercita noi mandatul de consi l ier i  si tuatia se va
imbundtbti .  Ag vrea sd mb refer la punctul din buget , ,Produse
lactate gi de panificatie pentru pregcolari gi gcolari - clasele I -IV".
Prin acest buget noi am avut aprobatd o sum6 de 10.790.000 lei gi
s-a fdcut o rect i f icare negativ6 de L.7L2.000 mii  lei .  Mie mi se
pare incorect, este singura mdsurd pe care noi o putem lua cu
copii  normali  din judetul Buzdu, mai ales cd aceastd sumd a fost
dir i jat5 spre invdgdm6ntul special,  gBT mii lei  9i ?n sustinerea
protectiei copi lului,  723 mii  lei .  Eu consider ca pe vi i tor la l ic i tat i i le
acestea care se tin pentru lapte gi corn trebuie sd avem in vedere
nu numai cea mai mic5 ofertb ci gi nigte indici de cal i tate. Poate cb
mult i  dintre noi au constatat care este situatia adevbratd gi faptul
cd noi ddm bani, bine, sunt bani venit i  de la Guvern, dar gi acegti
bani care au un scop bine definit  gi nobi l  chiar, se duc intr-o
directie care mie mi se pare incorect6. Pe viitor sperdm ca acest
capitol sb se imbundtdgeascd gi la rectific5ri sE nu avem rectificdri
negative la acest punct. Cea de-a doua observatie este legatd de
transferuri le intre unit5t i  ale administrat iei publ ice. 9i aici  se
executd o rectificare negativ5 de 264.660 lei. ME intreb eu oare
insti tut i i le din judetul Buzdu, spitalul gi multe alte inst i tut i i  n-ar f i
avut posibi l i tatea sd cheltuiascd acegti  bani dat f i ind necazuri le cu
care se confruntd majori tatea inst i tut i i lor statului? Eu cred cd ar f i
existat posibilitatea ca Tntreaga sumd de L2474 mii lei sd fie
cheltuitd in inst i tut i i le statului din judetul Buzdu.
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Domnul Mocanu Victor: -  Sumele au fost cheltuite domnule
consi l ier, tot la inst i tul i i le care aparl in Consi l iului Judelean. tn
legdturb cu laptele gi cornul aveti perfectd dreptate, vreau sd vd
spun cd ieri  Guvernul a aprobat gi acordarea mbrului pentru copi i
gi aici  va f i  o problemS. Valoarea maximd va f i  de 30 de bani
pentru un copi l ,  este o chestiune greu de mdsurat, Ti dai un m5r,
jum5tate de mdr mai mare... .Vom vedea cum vom face.

Domnul Ghinioiu Constant in: -  Mie mi se pare o sum5 destul
de mare 9i va trebui sd facem in aga fel inc6t sE fie o actiune c6t
se poate de bun5.

incep6nd cu acest proiect de hotb16re voteaz5 gi cei 4
consi l ier i  judeteni nou val idati  astfel cd prezenta Tn salS este de 32
de consi l ier i  judeteni gi  Pregedintele Consi l iului  Judetean BuzEu.

Nu au mai fost alte intervenl i i .  Supus la vot, proiectul de
hotdr6re a fost aprobat cu 33 de voturi ,,pentru", de cei 32 de
consi l ier i i  judeteni prezenti  la gedintd gi Pregedintele Consi l iului
Judetean (33 voturi  , ,pentru"). 

*

7. La proiectul de hotdr6re privind rectificarea definitivb a
bugetelor de venituri  gi cheltuiel i  ale inst i tut i i lor publ ice f inantate
integral sau part ial  de la bugetul propriu al  judetului  Buziu pe
anuf 2009, sunt observati i?

Nu au fost observati i .  Supus la vot, proiectul de hotdrdre a
fost aprobat cu 33 de voturi  , ,pentru", de cei 32 de consi l ier i i
judeteni prezenti  la gedintd gi Pregedintele Consi l iului Judetean
(33 voturi  , ,pentru").

8. Sunt propuneri la proiectul de hotdrdre privind aprobarea
dizolvdrii S.C.,,AGROFIT PRO SERVICII'SRL prin hotd16rea
Adundri i  Generale a Asociatului  Unic?

Domnul Mateegescu Ioan - Caton: - Lichidarea acestei societbti
probabil din punct de vedere economic se impunea, insd lichidarea
activelor aga cum este prevdzut la punctul 4 din hotbr6rea pe care ati
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prezentat-o, de cdtre un lichidator va porni cu sigurant6 de la valoarea
de inventar a fiecErui obiectiv in parte. Eu vreau sb cred cb este o
gregeal5 lista pe care ne-ati prezentat-o pentru cd valoarea de inventar
a cef ui mai important obiectiv, cel de la Buz5u, este de 284 de mii de
lei echivalent cu valoarea de inventar a obiectivului de la Pogoanele
unde gtiu cb este o magazie aproape dezafectati gi o fdntdni care nu
are apb. Este aproape la jumdtate din valoarea obiectivului de la
Beceni. Este clar ci orice lichidator gi orice evaluare se va face va porni
de la aceste valori de inventar.

Eu vreau sb cred cd este o gregealS gi cd aceastb gregeal5 va fi
corectatd sau cel putin sd fie reverificate valorile de inventar ale celor
doud obiective pentru cd nu pot fi apropiate ca gi valoare. Vd
multumesc.

Domnul Faifer : - Av6nd in vedere cd urmare desfiintbrii acestei
societdti vor rdmdne cdgiva gomeri gi ei nu au nicio vind cE au devenit
gomeri, sd se respecte intrutotul Codul muncii, sH li se aplice protectia
socialS cuvenitS.

Domnul Ghinioiu Constantin: - Domnule Pregedinte am o
intrebare pentru executivul Consiliului Judetean. Din cdte gtiu eu
Agrofit, prin bilantul anului trecut a inregistrat nigte pierderi. Nu rezultd
din hotdrdre, cd activul gi in special pasivul acestei unitbti trece la
Camera de agricolS sau ce se va int6mpla cu el. il preia Consiliul
Judetean.

Domnul Mocanu Victor: - tt preia noua unitate.

Domnul Ghinioiu Constantin: - Este dureros sd incepi o nou5
activitate cu pierderi.

Domnul Cdlin Valeriu: - Eu ag propune sd se am6ne acest proiect
intrucdt ordonanta care s-a dat pentru trecerea consultantei la Consiliul
Judetean gi denumirea de Camerd agricolS este inadecvatd gi nu este
corectS, intruc6t legea camerelor pentru agriculturd in momentul de
fatd a trecut de comisia de la senat gi de comisia de la parlament, deci
de ambele camere, urm6nd a fi validatd in plen. Cred cd ar fi bine sd
mai agteptdm pulin pentru cd totugi denumirea de camerd de
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agriculturd sau pentru agricultur5 inglobeazd cu totul gi cu totul alt
concept.

Doamna Manolescu Cecilia: - Domnule Pregedinte dati-mi voie sH
interuin. Ce nu gtie domnul consilier Cdlin este urmdtoarea situatie. Din
luna decembrie angajatii Camerei agricole nu au fost pldtiti. Dat fiind
faptul cd un om nu poate sd munceascb trei luni de zile fdrb sd fie
retribuit, considerdm cd este oportun sd votbm acest proiect pentru cE
gi ei sunt oameni gi ei au familie. P6nd se va promulga noua lege s-ar
putea sd dureze o lund, doud chiar trei. Eu consider omenesc, firesc sb
putem sH promovdm acest proiect de hotdrdre.

Nu au mai fost alte observati i .  Supus la vot, proiectul de
hot6r6re a fost aprobat cu 32 de voturi ,,pentru" gi 1 vot Tmpotrivd
( CSlin Valeriu) de cei 32 de consil ieri i  judeteni prezenti la gedint5
gi Pregedintele Consil iului Judetean (32 voturi , ,pentru").

9. Sunt interventii la proiectul de hotdr6re privind aprobarea
inf i int5ri i  Camerei Agricole Judelene Buzdu prin reorganizarea
Oficiului Judetean de Consultantb AgricolS Buzdu?

Domnul Popescu D. Ion: -  Domnule Pregedinte din tabelul
prezentat am v5zut cE sunt inf i intate 17 centre teri toriale gi vin cu
propunerea ca in urmdtoarea gedintb de consi l iu sd arond5m toate
local i t5t i le j  udetu I u i .

Domnul Mocanu Victor: -  Vreau sd vd spun cd am luat act de
propunerea comisiei administrat ie publ icS localS, jur idicS, d€
discipl lnS, apbrarea ordini i  publ ice, respectarea drepturi lor gi
l ibertdt i lor cetdtenegti ,  ca Tn urmbtoarea gedintd ordinard sb
g6ndim impreund o arondare a tuturor local i tdt i lor pe centrele
teri toriale din structura Camerei Agricole Judetene.

Domnul Ghinioiu Constant in: -  Dat f i ind scopul pentru care
s-au Tnfiintat aceste Camere agricole, €u zic cd specialigtii sd fie
repart izat i  dupE preg5tirea lor. Intr-o zonb cu vit iculturS, cu mii  de
hectare tr imit i  un zootehnist,  nu mi se pare in regulS.

Doamna Tudor Mariana: - gi ce sb facem s5-i d5m afarS?
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Domnul Ghinioiu Constantin: - Noi facem protectie sociald
sau infiintdm o institutie care sb aibS un efect dorit pentru
agricultura judetului BuzEu?

Nu au mai fost alte observati i .  Supus la vot, proiectul de
hotirdre a fost aprobat cu 32 de voturi ,,pentru" gi o abtinere
( CSlin Valeriu) de cei 32 de consi l ier i i  judeteni prezenti  la gedintd
gi Pregedintele Consi l iului Judetean (32 voturi  , ,pentru").

10. Sunt propuneri la proiectul de hotbrdre privind a proba rea
Programului de achizi t i i  publ ice al  Consi l iului  Judetean Buzbu in
anul 20t0? VE informez cd in gedinta Comisiei buget - f inante, ce
a avut loc in aceastd dimineat5, s-a formulat un amendament la
Programul de achizit i i  publ ice in sensul excluderi i  pozit i i lor 2 gi 4
(achizitionare consultanti creditare respectiv contracte creditare).

Cine este pentru proiectul de hotirdre in forma prezentat6 de
initiator?

Supus la vot, proiectul de hotdrdre in forma prezentatd de
initiator a intrunit 13 voturi ,,pentru" ( Mocanu Victor, Rogioru
Claudia, Rinciog Dan, Cir lan Gheorghe, Ivagcu Ddnut, David
$tefan, Bodea Gheorghe, Barna Mariana, Munteanu Anuta, CSlin
Valeriu, Colteanu Cornel ia, Bal ica George, Balcu Nicugor) gi 20 de
voturi  Tmpotriv5 ( Manolescu Ceci l ia, Drdgoi Emil ian, Enescu Liviu,
Tudor Mariana, Bita Adrian, Burducea Adrian, Voicu Constantin,
Munteanu Sorin, I l ieg Al ina, Mocanu Liviu, Mateegescu Ioan
Caton, Sc6ntei Faustin, Faifer Ioan, Podeanu Aurel ian, Ene
Dumitru, Istrate $tefan, Popescu D. Ion, Vioiu Crist inel,  Ghinioiu
Constantin, Olariu Vasi le).

Cine este de acord cu amendamentele propuse in sensul
el imindri i  din program a pozit i i lor nr.2 gi  nr.  4?

Supus la vot, proiectul de hotd16re cu propunerea de
eliminare a pozit i i lor 2 gi 4 a intrunit  20 de voturi  , ,pentru"
( Manolescu Ceci l ia,  Drdgoi Emil ian, Enescu Liviu, Tudor Mariana,
Bita Adrian, Burducea Adrian, Voicu Constantin, Munteanu Sorin,
I l ieg Al ina, Mocanu Liviu, Mateegescu Ioan Caton, Sc6ntei
Faustin, Faifer Ioan, Podeanu Aurel ian, Ene Dumitru, Istrate
$tefan, Popescu D. Ion, Vioiu Crist inel,  Ghinioiu Constantin, Olariu
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Vasile)gi 13 voturi impotrivd ( Mocanu Victor, Rogioru Claudia,
Rinciog Dan, Cirlan Gheorghe, Ivagcu Ddnut, David gtefan, Bodea
Gheorghe, Barna Mariana, Munteanu Anuta, CSlin Valeriu,
Colteanu Cornelia, Balica George, Balcu Nicugor).

11. La proiectul de hotbrdre privind aprobarea Programului
anual al f inant5ri lor nerambursabile de la bugetul propriu al
judelului Buzbu in anul 2OtO, mi-am insugit amendamentul
formulat in unele Comisii  de special i tate in sensul completbri i  art.
2 astfel: , ,cu avizul Comisiei de studii,  prognoze economico
sociale, buget f inante gi administrarea domeniului public Ai
privat al judetului".

Domnul Mateegescu Ioan Caton: - tn cadrul comisiei din care fac
parte am sustinut amendamentul pe care l-ati amintit dumneavoastrd
anterior, insd studiind cu atentie situatia alocbrii celor 8 miliarde la
nivelul anului 2009 am constatat nigte lucruri pe care trebuie sd le pun
in discutie 9i anume la punctul 60 din situatia respectivd am vbzut cd
sunt alocate anul trecut 100 de milioane pentru promovarea hocheiului
pe gheatb Tn judetul Buzdu in luna august. Nu gtiu dacd in luna august
cdnd sunt temperaturi de 35 de grade se poate desfSgura o actiune de
promovare a hocheiului pe gheat5. Probabil cb este pe iarb5, sigur a
fost o gregeal5 acolo.

De asemenea, la punctul 22 din hotdrdre este trecutb finantarea
de 100 de milioane pentru organizarea unui revelion. Adicd am ajuns
sd ddm bani gi pentru astfel de evenimente.

Eu cred cb situatia este extrem de delicatb gi propun ca
amendament la punctul 2 din hotbrAre, ca aprobarea acestuia sd se
facb cu acordul Consiliului Judetean. Dacd o sd continudm aga o sd
ajungem sd ddm bani la tot felul de cumetrii gi botezuri 9i la divorturi gi
am cuprins toatd gama de evenimente de la nivelul judetului Buzdu.
Nu cred cb este posibil a5a ceva ca din banul public sd dbm la astfel de
evenimente.

Domnul Mocanu Victor: - Colegii nogtri de aici sunt in comisie. Ar
trebui sd ne spund ddngii ce s-a intdmplat.
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Doamna Oprea Mirela - director executiv al Directiei juridice gi
administratie publicd local5, cer6nd permisiunea sd intervinb a spus:
- proiectul pentru organizarea acelui campionat de hochei pe gheatb
copii, a fost depus ?n luna august gi aprobat, dar el s-a desfSgurat la
sfdrgitul anului 2009, dar normal cd finantarea se cere pe bazd de
buget gi aga cum este in metodologie gi proiect, anterior tinerii
evenimentului respectiv. Suma pentru revelion a fost initiativa comund
a primbriei municipiului Buzdu 9i a unei persoane juridice, nu-mi
amintesc numele, pentru organizarea revelionului in beneficiul
cetdtenilor municipiului BuzSu Tn Piata Daciei.

Domnul Mocanu Victor: - Este gregitS formularea, nu revelion ci
manifestare in Piata Daciei.

Domnul Popescu D. Ion: - Domnule Pregedinte, tocmai pentru a
elimina astfel de confuzii fac urmdtoarea propunere. Cei care depun
proiecte de astfel de programe sd fie trecute 9i studiate in Comisia de
activitdti gtiintifice, Tnvdgdm6nt, sdn5tate, culturS, culte, proteclie
socialS, sportive gi de turism 9i apoi sb ajungb in Comisia de
studii,  prognoze economico sociale, buget f inante 9i
administrarea domeniului public Ai privat al judetului.  Ar mai f i  un
fi l tru.

Domnul Mocanu Victor: - Sunt de acord, imi insugesc Ai
amendamentul domnului Popescu.

Nu au mai fost alte observati i .  Supus la vot, proiectul de
hotdr6re a fost aprobat cu 33 de voturi ,,pentru", de cei 32 de
consil ieri i  judeteni prezenti la gedintd gi Pregedintele Consil iului
Judetean (33 voturi , ,pentru").

L2. Sunt interventii la proiectul de hotbrdre privind aprobarea
contract5ri i  unei f inantSri rambursabile interne de L0,4 mil ioane
Euro sau echivalent in lei in scopul asigurdri i  unor investit i i  de
interes judetean? Vd informez cd la acest proiect de hotdrdre, Comisia
buget - finante a exprimat aviz nefavorabil.
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Doamna Tudor Mariana: - In primul r6nd am vrea sd luati la
cunogtint5 faptul cd grupurile de consilieri judeteni PNL 9i PD -L nu
sunt impotriva finant5rii pentru Maternitatea BuzEu, pentru cd
dumneavoastrd ati precizat in proiectul de hotdrdre cE acegti bani vor fi
alocati in totalitate pentru ridicarea acestei maternitdti. Pentru cd nu
au fost puse la dispozitie in cadrul comisiilor toate documentele care ar
fi ardtat consilierilor cheltuirea acestor bani, din diferite surse am aflat
cE de fapt s-au achitat deja 10,6 milioane de RONI din cei 40,9
milioane de RONI. Deci intr-un an de zile Consiliul Judetean a avut
posibllitatea sd achite 25o/o din suma pe care dumneavoastrd vreti sb o
contractati.

Domnul Mocanu Victor: - Stati putin, cred cd dumneavoastrd nu
vb exprimati corect. Dumneavoastrb gl noi Consiliul Judetean am
aprobat din bugetul propriu pentru anumite cheltuieli pentru investitia
respectivS, la asta faceti referire, nu? Ati aprobat aceastb chestiune din
fondul de rulment gi ea s-a derulat conform aprobbrii. Ce problemS
ridicati?

Doamna Tudor Mariana: - Suma totalS a proiectului...

Domnul Mocanu Victor: - Dumneavoastr5 vreti sb spuneti cb din
bugetul propriu putem sb ducem in continuare aceastd investitie gi sd
finalizbm aceastb investitie?

Doamna Tudor Mariana: - Dacd m-ati lSsa sb vorbesc ag spune
tot ce ag avea de spus. Suma totald care trebuie pentru aceastd
investitle este de aproape 41 de milioane de euro. DumneavoastrS,
aceastd sumb vreti sb o contractati ca gi credit , dar 25o/o din aceast5
sumb a fost deja pldtit5. Nu vedem motivul pentru care
dumneavoastrd vreti sE luati toatS suma de la bancd, aceasta este una
dlntre motivatii. Da, aveti dreptate, in patru ani de zile se putea finanta
aceastb Maternitate numai din surse proprii, avdnd in vedere cd 25o/o
din valoare a fost plStitd lunar gi in an de crizd cum a fost 2009,
considerbm cd nu au fost puse la dispozitia consilierilor toate
documentele necesare pentru a lua o decizie in cunogtintb de cauz5.

Domnul Mocanu Victor: - La ce documente faceti referire, vb rog
frumos?
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Doamna Tudor Mariana: - Inclusiv proiectul.

Domnul Mocanu Victor: - Incluslv proiectul? Nu cred. Domnule
director Lungu a solicitat cineva proiectele de la Maternitate gi nu au
fost puse la dispozitie?

Doamna Tudor Mariana: - Domnule Pregedinte, la comisie trebuie
sd ne fie puse la dispozitie toate documentele.

Domnul Mocanu Victor: - Nu puteam si venim cu toatd arhiva din
toatd cl6direa aceasta la comisii. Cereti gi vi se d6.

Doamna Tudor Mariana: - Mbcar nu ne-ati spus cd s-au achitat o
pafte din acegti bani.

Domnul Mocanu Victor: - Doamna consilier, sunteti consilier in
acest Consiliu, dacd dumneavoastrb c6nd noi aprobdm aici, ridicdm
m6na, nu gtiti ce faceti este treaba dumneavoastrS, pentru c5
dumneavoastrb ati aprobat an de an, perioadd de perioadd ati aprobat
aceastb chestiune. Nu mb puneli in situalia de a discuta cu
dumneavoastrd aga ceva pentru cd mi se pare jenant din partea
dumneavoastrb sd veniti sb spuneti aga ceva.

Doamna Tudor Mariana: - Nu este jenant. O pafte din bani au
fost achitati.

Domnul Mocanu Victor: - Au fost achitati pentru cd nu am
plantat ceva gi a inceput sE creasc5, constructia s-a fdcut cu
fonduri le alocate p6nb acum de Consil iul Judetean.

Domnul Ghinioiu Constantin: - Domnule Pregedinte ag avea gi
eu o intrebare. in primul r6nd ca sb contractezi un credit, trebuie
sE vedem, gi nu vbd din material, care este gradul de indatorare al
Consil iului Judetean pe anul 2009, ca sd vedem baza de plecare.
Aici spune cdt va f i  in 2010. La aceastd ord care este gradul de
indatorare p6nd ludm creditul acesta?

Domnul Mocanu Victor: - Zero.
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Domnul Voicu Constantin: - Domnule Pregedinte, in primul
rdnd nu spunem cd nu suntem de acord pentru cb am aprobat sd
contractdm acest credit,  trebuie insb informati i  mai multe, eu
doresc sd fac personal nigte variante a acestui lucru. Noi de fapt
dorim ca acest punct sd fie discutat Tntr-o gedint5 viitoare, prima
care va urma. Fac ai eu personal nigte variante, cd at i  vSzut cum e
cu dob6nzi le, ca rata sb f ie egalS 9i egalonat5, cb poate sd f ie la
sold, la soldul in sc5dere, sunt mai multe nivele de comisioane
practicate de piata bancarS, totugi vrem sE ne facem o imagine
globalS. Chiar inainte de a trece la acea documentatie de obtinere
a avizului,  pentru documentatid de l ici tat ie, pentru a obtine
creditul este necesar gi din partea noastrd sd facem un studiu, nu
neapdrat sub forma unei documentati i ,  ci  nigte variante clare gi
poate nu ne trebuie 10 ani, ne trebuie 15 ani, poate ne trebuie 20
de ani pentru a rest i tui creditul,  nu gt iu.

Domnul Mocanu Victor: -  De acord cu ceea ce spuneti  gi eu
vd promit cd vb voi da tot concursul cu salariat i i  din consi l iu ca
aceast6 chestiune sE fie ultra-ultra transparentb , fdrd niciun fel
de dubiu pentru nimeni pentru cd 96ndit i-vd este in joc o
chestiune de sute de mil iarde de lei gi nu ne putem juca cu aga
ceva.

Domnul Voicu Constantin: - Deci rugdmintea noastrd este sd
am6ndm pentru gedinta urmbtoare.

Domnul Mocanu Victor: -  Uite sunt de acord cu aceastb
chestiune, dar Tncd o datd v5 rog ca f iecare grup din Consi l iul
Judetean sd desemneze L,2,3 membri i  care sd part ic ipe efect iv la
aceastb chestiune pentru a face o documentatie corectd gi a o
prezenta in Consi l iul  Judetean. Sunteti  de acord cu acest mod de
abordare?

Toti  domnii /doamnele consi l ier i  judeteni prezenti  la gedintb
au fost de acord cu propunerea domnului Pregedinte de a am6na
pentru o gedintd viitoare dlscutarea proiectului de hotdr6re in
cauz5.

13. La proiectul de hotdr6re privind stabi l i rea unor masuri
pr iv ind bunul imobi l  proprietate publ icb a judetului  Buzbu,,Sistem
de al imentare cu apd Sdpoca - M5rbcineni",  sunt observati i?

20



Nu au fost observal i i .  Supus la vot, proiectul de hotdr6re a
fost aprobat cu 33 de voturi  , ,pentru", de cei 32 de consi l ier i i
judeleni prezenli  la gedintd gi Pregedintele Consi l iului Judetean
(33 voturi  , ,pentru"). 

*

!4. Sunt interuenlii la proiectul de hotdr6re privind stabilirea
unor mbsuri organizatorice privind activi tatea Comisiei de evaluare
a persoanelor cu handicap pentru adult i  a judetului Buzdu?

Nu au fost observalii. Supus la vot, proiectul de hotbr6re a
fost aprobat cu 33 de voturi  , ,pentru", de cei 32 de consi l ier i i
judeleni prezenli  la gedint6 9i Pregedintele Consi l iului Judetean
(33 voturi  , ,pentru"). 

*

15. Sunt propuneri la proiectul de hotbrdre privind aprobarea
unor modif icbri  in componenla nominalS a Comisiei tehnice de
amenajare a ter i tor iului  9i  urbanism a judetului  Buzbu?

Nu au fost observal i i .  Supus la vot, proiectul de hotdrdre a
fost aprobat cu 33 de voturi  , ,pentru", de cei 32 de consi l ier i i
judeleni prezenli  la gedintb gi Pregedintele Consi l iului Judetean
(33 voturi  , ,pentru"). 

*

15. Completarea componentei unor comisi i  de special i tate ale
Consi l iului  Judetean Buzbu.

Domnul Mocanu Victor. Propun ca domnii  consi l ier i  nou
val idal i  de Consi l iul  judelean sE fac5 parte din Comisi i le de
special i tate din care au plecat cei cdrora le-a incetat mandatul.

Din partea Grupului  de consi l ier i  judeteni PSD, domnul David
$tefan, l iderul grupului,  a spus: - Domnule Pregedinte propunem
ca domnii  consi l ier i  judeleni Balcu Nicugor, Bdl ica George 9i CSlin
Valeriu sE completeze componenta Comisiei pentru administrat ie
publ icd localS, jur idic5, d€ discipl inS, apSrarea ordini i  publ ice,
respectarea drepturi lor gi l ibertSl i lor cetdleni lor unde au rdmas 3
locuri l ibere prin plecarea domnilor consi l ier i  Baciu, Pit ig 9i
DobricS, iar doamna Colleanu Cornel ia sd completeze componenta
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Comisiei de prognoze economice sociale, buget, f inante gi
administrarea domeniului  publ ic Ai pr ivat al  judetului  unde a
r5mas un loc l iber pr in plecarea domnului Neagu.

Nu au mai fost alte propuneri.  Supus la vot, proiectul de
hot5r6re a fost aprobat cu 33 de voturi ,,pentru", de cei 32 de
consi l ier i l  judeteni prezenti  la gedintd 9i Pregedintele Consi l iului
Judetean (33 voturi  , ,pentru").

L7.Ve consult dacb la rapoartele de activi tate ale inst i tut i i lor
gi  servici i lor publ ice de sub autori tatea Consi l iului  Judetean Buzdu,
sunt observati i? Dacd nu sunt, pentru a vb economisi t impul, vb
propun aprobarea acestor rapoarte in forma prezentatb prin vot
exprimat pentru toate rapoartele.

Nu au fost observatii. Supuse la vot, rapoartele au fost
aprobate cu 33 de voturi  , ,pentru", de cei 32 de consi l ier i i  judeteni
prezenti  la gedintb gi Pregedintele Consi l iului Judetean (33 voturi
, ,pentru").

18. Vd consult cu privire la Rapoartele privind activitatea
Comisi i lor de special i tate ale Consi l iului Judetean Buzdu, dacd sunt
interventi i? Cu aceeagi motivatie de la punctul cu Rapoartele
inst i tut i i lor vE consult dacb sunteti  de acord cu exprimarea votului
pentru toate cele 5 rapoarte ale comisi i lor?

Nu au fost observalii, Supuse la vot, rapoartele au fost
aprobate cu 33 de voturi  , ,pentru", de cei 32 de consi l ier i i  judeteni
prezenti  la gedintd gi Pregedintele Consi l iului Judetean (33 voturi
, ,pentru"). 

*

IV. 1. La Nota privind mbsuri le luate de executiv pentru
inlSturarea efectelor produse de calamitbt i le din 11 gi 12 februarie
2010 in comuna Berca, vd rog sb scuzati  o eroare de
tehnoredactare chiar la inceputul primei fraze respectiv ,,in zilele



de 11 - 12.02.20t0" in loc de iunie a.c.
Notb prezentat5 spre informare?

Nu au fost interventi i .  
*

Sunt interventii la aceastS

2. Referi tor la ult imul punct al ordini i  de zi,  respectiv
Informarea privind l i t igiul in contencios administrat iv gi
prezentarea Opiniei de nelegalitate formulate de Secretarul
judetului cu privire la hot5r6ri le nr. 9 gi nr. L0/2010 doresc sd vb
aduc la cunogtint5 in plen urmdtoarele:

- in data de 23.03 gi 24.03 am invitat gi s-au desfSgurat doud
runde de consultdri  cu l ideri i  grupuri lor de consi l ier i  judeteni PSD,
PD-L gi PNL, av6nd ca obiectiv rediscutarea modului de repartizare
a sumelor cStre unit5t i le administrat iv-teri toriale prin hotdr6ri le
Consi l iului Judetean Buzdu nr. 9 9i nr. LO/20t0.

- din pdcate gi afirmatia o fac cu toatd sinceritatea, nu s-a
ajuns la niciun consens din acest punct de vedere.

De aceea, vd consult  gi  in plenul Consi l iului  Judelean Buzdu
dac5 sunteti  de acord cu reanalizarea hot516ri lor Consi l iului
Judetean Buzdu nr. 9 Si nr. L0/20I0 (suspendate in prezent prin
decizia instantei)?

Doamna Tudor Mariana: - Domnule Pregedinte cerem o
pauzd de 5 minute pentru a ne consulta.

Domnul Mocanu Victor: -  Eu v-am sol ici tat dacd sunteti  de
acord sb continubm negocieri le, dacd nu suntel i  eu vE informez
cd voi continua actiunea in contencios-administrat iv p6nb la
solut ionarea definit iv5 gi i revocabilS a fondului l i t igiului.  Sunteti  de
acord cu continuarea discuti i lor?

Toli  domnii /doamnele consit ier i  judeleni prezenli  la gedin!5
au fost de acord.

*

Doamna Barna Mariana: -  Domnule Pregedinte legat de
universitatea Bioterra sd reludm data viitoare aceastd disculie la
Consi l iul  Judetean cu rugdmintea s5-gi aducb documentele
necesare pentru a atesta statutul lor. Spun acest lucru din punctul
de vedere al atdtor studenti care sunt acolo.
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Domnul Popescu D. Ion: - Dacb vret i  sd ne expl icat i  gi ce face
Bioterra gi dacb are legSturd cu activi tatea Consi l iului Judetean.

Doamna Barna Mariana: -  Sigur cd dd, are tur ism, are
agroturism. Eu nu vreau neapbrat sb fac acest parteneriat ci
pentru cE a rdmas aici suspendatS hot5r6rea.

Domnul Mocanu Victor: -  Sd aducb documentele necesare 9i
vom discuta
De asemenea, vreau sb vb mai inTormez cd ieri s-a incercat sd se
discute Master Planul , ,Sistem de management integrat al
degeuri lor in judetul Buzdu", o lucrare deosebit de importantb
pentru judetul Buz5u. Am sol ici tat in urgentd acest lucru av6nd in
vedere cd Tn luna apri l ie consultantul Ministerului  Mediului  trebuia
s5 facd Studiul de Fezabil i tate gi s5-l  termine pentru a ne inscrie gi
noi in prima etapd de derulare a programului de mediu. Se pare
cE uni i  dintre colegi i  nogtr i  consi l ier i  nu au agreat aceastb
chestiune, deci lucrarea mai int6rzie.

Eu v5 multumesc pentru part icipare gi dacb nu mai sunt alte
interventi i  declar Tnchise lucrbri le gedintei noastre de ast5zi.

Lucr6ri le gedintei au luat sfdrgit .

SECRET LJ DETULUT,

Dumitra D hici

Steno-tehnored
Stel iana SulS
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